
Protokół  

z zebrania Rady Rodziców Przedszkola w dniu 22.11.2023 r.  

 

W zebraniu udział wzięli: Agnieszka Kulczyńska - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Świdnicy, Anna Kierzek – nauczyciel wychowania przedszkolnego, oraz 6 członków Rady 

Rodziców. Poruszone zostały następujące tematy: 

1. Rada Rodziców Przedszkola ponownie przedyskutowała pomysł utworzenia odrębnej 

Rady Rodziców skupiającej się na kwestiach ważnych dla Przedszkola. Wszystkie osoby 

obecne na zebraniu wyraziły poparcie dla tego pomysłu.  

2. Cele działalności Rady Rodziców Przedszkola to:  

a. Omawianie spraw dotyczących funkcjonowania Przedszkola;  

b. Pozyskiwanie funduszy od rodziców i sponsorów;  

c. Wypracowywanie form zaangażowania rodziców w życie Przedszkola.  

3. Rada wybrała swojego przewodniczącego – Pana Przemysława Kapustę. Pan 

Przemysław jest również członkiem szkolnej Rady Rodziców, co zapewni bliską 

współpracę z Radą Rodziców i jej Prezydium.  

4. Rada ustaliła, że nie utworzy odrębnego konta bankowego, ani nie powoła swojego 

Skarbnika. Wpłaty będę dokonywane na konto główne Rady Rodziców, a jej skarbnik 

będzie przekazywał informacje o stanie wpłat Przewodniczącemu Rady. Rada 

Rodziców Przedszkola będzie w pełni dysponowała środkami zgromadzonymi z wpłat 

dokonywanych przez rodziców dzieci przedszkolnych.  

5. Jeśli chodzi o częstotliwość spotkań, Rada będzie spotykać się w zależności od potrzeb.  

6. Przewodniczący Rady utworzy grupę WhatsApp dla wszystkich członków Rady w celu 

sprawniejszej komunikacji i podejmowania decyzji.   

7. Na prośbę dyrektora, Rada poddała w dyskusję oraz zatwierdziła przerwy w 

funkcjonowaniu przedszkola na rok 2024. Są to: 1.07.2024r. – 2.08.2024r. oraz 

2.05.2024r. Po otrzymaniu akceptacji, Dyrektor zwróci się z prośbą o zatwierdzenie 

podanych terminów przez Organ Prowadzący, po czym poda je do publicznej 

wiadomości.  

8. Rada przedyskutowała różne pomysły na zaangażowanie rodziców w życie Przedszkola 

oraz różne pomysły na zorganizowanie ciekawych zajęć i warsztatów dla dzieci.  

9. Rada ustaliła, że część środków z wpłat na Radę Rodziców przeznaczy na nagrody w 

konkursach przedszkolnych.   

 

Protokół został zatwierdzony przez Przewodniczącego – Przemysława Kapustę. 


